
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa 

 

Protokół nr 26/2023 
XXVI Posiedzenie w dniu 29 marca 2023  

Obrady rozpoczęto 29 marca 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:55 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Anna Chudaszek 

2. Elżbieta Makles 

3. Konrad Puchała 

4. Agnieszka Szczypiór 

5. Małgorzata Szymonik 

6. Czesław Trzepizur 

7. Piotr Wawrzyniak 

Goście: 

1. Tomasz Konieczny - p.o. Kierownik Obwodu Drogowego Obwód Drogowy Nr 1  

w Kłobucku 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu gości dokonała 

Przewodnicząca Anna Chudaszek. 

 

2. Przyjęcie punktów komisji. 

Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Przyjęcie punktów komisji. 

3. Przyjęcie planu pracy komisji na 2023 rok. 

4. Informacja na temat realizacji zadań przez Ośrodek Doradztwa Rolniczego. 

5. Informacja na temat przebiegu dotychczasowej akcji zima. 

6. Ocena stanu dróg oraz plan przedsięwzięć polegających na opracowaniu dokumentacji 

projektowanych dróg. 

7. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Wobec braku uwag Przewodnicząca Chudaszek poddała pod głosowanie porządek obrad 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Anna Chudaszek, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Elżbieta 

Makles, Konrad Puchała, Piotr Wawrzyniak 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

3. Przyjęcie planu pracy komisji na 2023 rok. 

Przewodnicząca Anna Chudaszek przedstawiła plan pracy komisji na rok 2023 z prośbą  

o akceptacje lub zmianę punktów.  



Wobec braku zmian plan pracy został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie:  

przyjęcia planu pracy komisji na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Anna Chudaszek, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Elżbieta 

Makles, Konrad Puchała, Piotr Wawrzyniak 

Plan pracy na rok 2023 został przyjęty. 

 

4. Informacja na temat realizacji zadań przez Ośrodek Doradztwa Rolniczego. 

Pani Agnieszka Chabdas, specjalista doradztwa rolniczego Powiatowego Zespołu Doradztwa 

Rolniczego w Kłobucku przedstawiła w formie pisemnej i przekazała na ręce Przewodniczącej 

Komisji Pani Annie Chudaszek informację na temat działalności Śląskiego Ośrodka Doradztwa 

Rolniczego w Częstochowie. Informacja ta została umieszczona w aplikacji e- Sesja. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

5. Informacja na temat przebiegu dotychczasowej akcji zima. 

Kierownik w Referacie Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Krzysztof Zyśk w formie 

pisemnej przekazał komisji informacje na temat dotychczasowej akcji zima. Informacja ta 

została umieszczona w aplikacji e- Sesja. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

6. Ocena stanu dróg oraz plan przedsięwzięć polegających na opracowaniu dokumentacji 

projektowanych dróg. 

Kierownik w Referacie Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Krzysztof Zyśk w formie 

pisemnej przekazał komisji informacje na temat dotychczasowej akcji zima. Informacja ta 

została umieszczona w aplikacji e- Sesja. 

P.o. Kierownik Obwodu Drogowego Obwód Drogowy Nr 1 w Kłobucku Pan Tomasz 

Konieczny przekazał Komisji informacje na temat dróg powiatowych mówiąc, że aktualnie na 

terenie gminy prowadzone są pracy na drodze powiatowej biegnącej do Władysławowa. Prace 

są już na etapie końcowym, czekamy tylko na oznakowania pionowe i poziome oraz na 

zamontowanie wiaty przystankowej. Dodał, że planowany jest remont drogi biegnącej z 

miejscowości Kłobuck w stronę Mokrej oraz w najbliższym czasie ma dojść do zamiatania 

dróg, zaczynając od dróg wojewódzkich oraz wykaszanie zakrzaczeń. 

Radna Makles prosiła aby zwrócić uwagę na drogę powiatową biegnąca od miejscowości 

Mokrą przez Wapiennik w stronę Miedźna. Powiedziała, że droga jest bardzo wąska, należy ją 

poszerzyć, nie ma tam mostków, tereny są zalewane i należy zabezpieczyć pobocza nawożąc 

kruszywo. 

Tomasz Konieczny odpowiedział, że zdaje sobie sprawę ze stanu tej drogi i wie że ona nadaje 

się do przebudowy ale to nie jest w aktualnym planie przebudowy, jedynie co może obiecać to 

faktycznie nawieźć kruszywa alby poszerzyć pobocze. 

Radna Szymonik zapytała czy wiadomo już coś o zmianie organizacji i znaków drogowych w 

Ostrowach nad Okszą na drodze biegnącej w stronę Kocina. 

Tomasz Konmieczny opowiedział, że ta zmiana jest planowana, jest na to projekt zarówno na 

oznakowania poziome i pionowe, jednak nie wiadomo kiedy ta zmiana zostanie wprowadzona. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

7. Zaopiniowanie projektów uchwał. 



Brak projektów uchwał do zaopiniowania. 

 

8. Sprawy różne. 

Spraw różnych nie podjęto. 

 

9. Zakończenie posiedzenia komisji. 

O godz. 14.55 Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

(-) Anna Chudaszek 

 

 

 

Przygotował(a): Daria Piątek 

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


